

ZW0018144643

总 委 托 书
General Power of Attorney

我们是 中 国的公民/法人，根据中华人民共和国专利法，兹委托 北京银龙知识产权代理有限公司（地址：中国北京市海淀区西直门北大街 32 号院枫蓝国际中心 2 号楼 10 层，邮编 100082）代为办理 PCT 国际阶段全部事宜，即向国家知识产权局提出国际申请，以及在国际程序中（包括受理局、国际检索单位、国际局和国际初步审查单位）的所有相关事宜。

Pursuant to the relevant provisions of the Patent Law of the People's Republic of China, I/We, citizen/legal entity of China hereby authorize Dragon Intellectual Property Law Firm (Address: 10F, Bldg. 2, Maples International Center, No. 32 Xizhimen North Street, Haidian District, Beijing 100082, P.R.China) to represent me/us in the People's Republic of China for all proceedings and all related matters during the international phase (before the Receiving Office, International Search Authority, International Bureau and International Preliminary Examination Authority).

委托人： 电信科学技术研究院有限公司

Name of Applicant: CHINA ACADEMY OF TELECOMMUNICATIONS TECHNOLOGY

委托人盖章或签字： _____

Seal or Signature: _____

委托日期： 2018 年 2 月 11 日

Date of Authorization: _____

以下由专利代理机构填写 (To be filled out by the Agency):

专利代理机构指定 曹晔，_____ 为该申请的代理人代为办理
名称为 配置授权的确认方法、终端和网络侧设备

国际申请号为 _____ 的 PCT 国际阶段全部事宜。

被委托专利代理机构印章 _____

